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  Protokół nr 4/2024 
posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego  

Powiatu i Przestrzegania Prawa,  
które odbyło się w czwartek 19 września 2024 r.  
w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie 

 
W posiedzeniu uczestniczyło 10 członków ww. komisji. Nieobecna usprawiedliwiona Radna 
Ewa Lisek oraz Radny Teodor Stępa. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
W obradach uczestniczyły także: 

1. Sekretarz Powiatu Dominika Fornalik  
2. Skarbnik Powiatu Tatiana Cynka 
3. Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Piotr 

Jankowski  
Zaproszenie na posiedzenie Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
Zastępca Przewodniczącej Komisji Marek Sikorski otworzył posiedzenie Komisji o godz. 
9.30. Powitał zebranych Radnych oraz zaproszonych gości i na podstawie listy obecności 
stwierdził wymagane quorum.  
 
Posiedzenie odbyło się wg następującego planu: 

 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania 
pierwszeństwa nabycia lokali użytkowych stanowiących własność Powiatu 
Śremskiego wynajmowanych na rzecz niepublicznych podmiotów świadczących 
usługi z zakresu opieki zdrowotnej oraz ustalenia zasad ich sprzedaży. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową 
powiatu śremskiego na 2024 rok. 

6. Wolne głosy i wnioski.  

 
Ad 2. 
Zastępca Przewodniczącej Komisji Marek Sikorski zapytał, czy Radni chcą zgłosić 
uwagi do protokołu z 3 posiedzenia komisji? 
 
Zastępca Przewodniczącej Komisji przeprowadził głosowanie, w wyniku którego protokół 
nr 3/2024 z dnia 30 sierpnia 2024 r. został przyjęty (10 głosów za). 
 
Ad 3.  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Marek Sikorski ogłosił przejście do następnego 

punktu porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyznania pierwszeństwa nabycia lokali użytkowych stanowiących własność 

Powiatu Śremskiego wynajmowanych na rzecz niepublicznych podmiotów świadczących 

usługi z zakresu opieki zdrowotnej oraz ustalenia zasad ich sprzedaży. 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Piotr 

Jankowski przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
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Radny Emil Majsner zapytał, czy jest to dokument ogólny, czy jest mowa o konkretnych 

podmiotach. 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Piotr 

Jankowski odpowiedział, że jest to na razie dokument ogólny, lecz jest wniosek najemcy 

przychodni w Mchach na sprzedaż na jego rzecz budynku przychodni, jest to oczywiście 

decyzja Radnych, będzie musiała być podjęta uchwała wyrażająca zgodę na jej sprzedaż. 

W tej chwili musimy dostosować uchwałę o zasadach pierwszeństwa nabycia, gdyż ta 

uchwała mówiła tylko o lokalach użytkowych, a zgodnie z przepisami prawa przedmiotem 

nabycia mogą być również budynki, oczywiście kwestia wyrażenia zgody przez Radnych na 

zbycie budynku przychodni będzie przedmiotem odrębnej uchwały.  

 

Radni nie zgłosili więcej pytań. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie ( 9 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania pierwszeństwa nabycia lokali użytkowych 

stanowiących własność Powiatu Śremskiego wynajmowanych na rzecz niepublicznych 

podmiotów świadczących usługi z zakresu opieki zdrowotnej oraz ustalenia zasad ich 

sprzedaży. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3. 

 

Ad 4.  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Marek Sikorski ogłosił przejście do następnego 
punktu porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
budżetową na 2024 rok. 

Skarbnik Tatiana Cynka przedstawiła projekt uchwały.  
 
Zastępca Przewodniczącej otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
 
Radny Emil Majsner zapytał o Dom Pomocy Społecznej w Psarskim, czy braki finansowe 
w kwocie 240.00 zł oraz wskazana liczba 27 osób wynika z przyczyn naturalnych, śmierci 
czy rezygnacji z pobytu w ośrodku ? 
 
Skarbnik Tatiana Cynka odpowiedziała, że jeżeli chodzi o miejsca w Domach Pomocy 
Społecznej to zwalniają się one w sposób naturalny, natomiast to, że jest brak pełnej 
obsady wiąże się z tym, że gminy w obecnej sytuacji finansowej nie posiadają środków na 
to, aby kierować mieszkańców do Domów Pomocy Społecznej. 
 
Wicestarosta Zenon Jahns zapytał, czy w budżecie zostało ujęte 80.000 zł z 
oszczędności wynagrodzeń  na remont i meble dla biura rady. 
 
Skarbnik Tatiana Cynka  odpowiedziała, że ta zmiana znajdowała się w zmianie uchwały, 
która była podejmowana na Zarządzie. 
 
Radni nie zgłosili więcej pytań. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
  
Komisja zaopiniowała pozytywnie (9 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę budżetową na 2024 rok. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu.  
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Ad 5.  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Marek Sikorski ogłosił przejście do następnego 

punktu porządku dotyczącego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej Wieloletnią 

Prognozę Finansową powiatu śremskiego na 2024 rok. 

 

Skarbnik Tatiana Cynka przedstawiła projekt uchwały.  
 

Zastępca Przewodniczącej otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 
Radni nie zgłosili pytań. Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję. 
  
Komisja zaopiniowała pozytywnie (9 głosów za, 1 wstrzymujący się) projekt uchwały 
zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego na 2024 rok. Projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Ad 6.  

Zastępca Przewodniczącej Komisji Marek Sikorski ogłosił przejście do następnego 
punktu porządku wolnych głosów i wniosków. 
 
Radny Emil Majsner poprosił Zarząd Powiatu o rozmowę z Powiatowym Zarządem Dróg o 
pomoc w rozwiązaniu problemu z pyleniem dróg, między innymi drogą między Zaborowem 
a Zakrzewicami. Dodał, że może jest możliwość położenia kolejnej warstwy na tę drogę. 
 
Wicestarosta Zenon Jahns odpowiedział, że nie ma takiej możliwości. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Zastępca Przewodniczącej Komisji 
Marek Sikorski zamknął obrady Komisji o godz. 958 
  
Protokołowała  
Elżbieta Lewandowska - Jaśniak  
 
 
 

Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu, 
Rozwoju Gospodarczego Powiatu 

i Przestrzegania Prawa 
 

Marek Sikorski 


